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REFERAT AF BESTYRELSESMØDE NR. 3 

TORSDAG DEN 5. NOVEMBER 2009 kl. 18. 

 

Til stede: Klavs Andreassen, Kresten Valdal, Anders Nielsen, Søren Jakobsen, Søren Nielsen, 

Mette Bjersing, Jack Schytt, Erik Jonas Pedersen, Ulla Maltesen og Anders Hebo. 

 

Afbud:  Kim Christrup og Lone Klamer. 

  

Referent: Erik Jonas Pedersen. 

 

 

Dagsorden. 

 

Pkt. 1: Godkendelse af dagsorden. 

Dagsorden blev godkendt. 

 

Pkt. 2: Siden sidst. 

Der har været to 75 års jubilæer (Herlufsholm og Lolland Falster Kredsen). SBKr. har 

desværre ikke haft mulighed for at være til stede ved de to jubilæer, men har sendt en 

gave. 

Klavs Andreassen refererede fra HB mødet d. 24-10-2009, der blev afholdt i forbin-

delse med Denmark Open. Man havde behandlet regnskabet der udviste et mindre 

overskud. Klavs Andreassen nævnte, at der har været store regnskabsproblemer i DBF 

inden for de sidste år, men at det nu synes at være ved at være i orden, takket være en 

nyansat regnskabsansvarlig. 

Fremtidens badminton blev også behandlet. Man besluttede at arbejde videre med det, 

der kaldes forandringen – det hele på engang, hvor kredsene fjernes, og klubberne 

vælger direkte til forbundet (se mere i vedhæftede fil i mail fra Klavs Andreassen d. 

3.9.09). I denne forbindelse har DBF udsendt et spørgeskema vedrørende forbrug af 

arbejde til forskellige opgaver i henholdsvis kreds- og forbunds-regi. Bestyrelsen for-

søgte at besvare en del af spørgsmålene og bad udvalgene besvare resten og sende 

dem til Klavs Andreassen senest søndag d. 8. november 2009. Der foreligger en ny 

tidsplan for hele processen som kan ses på DBF’s hjemmeside. Denne kan medføre, at 

kredsene kan blive nedlagt i 2011-2012. Jon Holst har meddelt, at han desværre måtte 

forlade gruppen, der arbejder med fremtidens badminton. 

 

Pkt. 3: Økonomi. 

Kresten Valdal gennemgik det udleverede udkast til endelig regnskab for 2008/09. 

Regnskabet udviser et underskud på kr. 59.327. Underskuddet skyldes især et under-

skud hos USU (et stort forbrug af bolde ved sidste års SM), og et underskud hos ad-

ministrationen (usikkerhed vedrørende husleje samt stigende udgifter til breddekonsu-

lenten). Der var dog usikkerhed om, vi har fået alle opkrævninger fra DBF i forbindel-

se med administration af trænerkurser. Kresten Valdal anmodede om, at udvalgene fo-

retog løbende afregninger og forsøger at holde budgetterne. Alle udvalg kan få koder 

af Anders Hebo, så de hele tiden kan holde sig a’ jour med regnskabet. Det blev be-

sluttet, endelig at afskrive Birkerøds tidligere gæld (kr. 72.157), da der ikke er udsigt 

til at få refusion fra DBF/DIF. Det blev besluttet, at pengene til Poul Erik Høyer poka-

len i fremtiden skal tages fra Ungdomsfondens midler, der beløber sig til kr. 23.373 

(se status SSU i regnskabet).  

Bestyrelsen godkendte, at der laves et endeligt regnskab ud fra det udleverede udkast.  
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Regnskabsoversigten for indeværende sæson blev ligeledes udleveret. Det blev beslut-

tet, at det skulle koste kr. 600 at deltage den nye række i veteranholdturneringen (60+ 

(2+2)). 

Klavs Andreassen nævnte, at han havde fået et udkast fra DBF til kontrakt om admini-

stration af trænerkurser. Kontrakten er meget lig med den fra i år. 

 

Pkt. 4: Nyt fra udvalgene. 

 SSU. Anders Nielsen meddelte, at de nye regler for holdturneringen ikke hav-

de givet negative tilbage meldinger. Poul Rosengaard samler tilmeldinger til 

Østmesterskaberne, som afholdes i Lillerød. Da der har været forlydenderne 

om, at boldene fra RSL, skulle have en ringere kvalitet i år, vil man være op-

mærksom på boldforbruget i forbindelse med mesterskaberne. Pernille Ak-

kermann, Solrød afløser Rikke Broen til næste år. Dette vil muligvis medføre 

en anden arbejdsfordeling i udvalget. 

 USU. Søren Jakobsen meddelte, at Danish Junior Cup var forløbet fint med 

gode resultater for SBKr. ungdom. Kredsmatch for U11 og U13 i Langeskov 

gav en 1. og en 2. Plads. Man havde haft en fin bustur med 50 U11 og U13 

deltagere til Täby i Sverige. U13 var klart bedre end svenskere og finner, me-

dens U11 manglede lidt i HS. Ole Colberg og Ulla Maltesen laver SM. Ole 

Colberg har kontaktet Poul Erik Høyer vedrørende Poul Erik Høyer pokalen. 

Det er endnu ikke besluttet, hvem der skal have pokalen. Fællestræningerne 

går fint. 

 VETU. Der har været afholdt VM for veteraner i Spanien med i alt 700 delta-

gere. SBKr. klarede sig pænt og var involveret i 5 finaler. Holdturneringen kø-

rer fint uden de store problemer. Østmesterskaberne er ved at være klar med 

ca. samme antal deltagere som sidste år. Klavs Andreassen kunne meddele, at 

der har været tale om at afholde Nordiske mesterskaber for veteraner i Norge. 

 BREDU. Mette Bjersing meddelte, at de var ved at starte op. Der skal være en 

samling i Vig, hvor der som noget nyt også skal være et Teknika kursus. Be-

gynderturnering i Holbæk med foreløbig 132 deltagere. Lars Hammergren ud-

træder af udvalget. Albertslund vil være et nyt sted til aktiviteter. 

 DU. Jack Schytt meddelte, at klubberne nu får bøder, hvis de ikke har domme-

re, når de afholder turneringer og holdkampe, der kræver dommere.. Der er 5 

klubber, der ikke har dommere, 3 sprang fra sidste kursus. Der vil blive et nyt 

kursus i januar 2010. Det er præciseret, at kørepenge beregnes ud fra afstande i 

Krak, og at diæter kun udbetales efter 5 timer uden fortæring.  

 IT. Der kommer gammel mail fra Bjarne Eriksen. Det ser ikke ud til at have 

noget med vores mail adresser at gøre. 

 Sæsonplanlægningsudvalget. Ulla Maltesen meddelte, at det ser fint ud med 

at genansøge turneringer, kun 3 klubber har ikke genansøgt. Der skal holdes 

møde d. 22-11-2009. Anders Nielsen ville gerne undgå holdturneringsrunder i 

vinterferien. Det kunne evt. opnås ved at starte tidligere og spille i efterårsferi-

en (ville være bedre end i vinterferien). Anders Nielsen sender klubbernes for-

slag til Ulla Maltesen, som tager det op på mødet. Søren Jakobsen vil gerne 

have, at man slår et slag for bedre opførsel ved turneringer, både af spillere og 

tilskuer. Det er turneringsledelsens pligt at sørge for dette, men det skal måske 

præciseres.  

 Holdturneringen. Ulla Maltesen meddelte, at hun modtager ca. 20 mails pr. 

dag vedrørende holdturneringen og ca. 20 tidsændringer pr. uge. 

 Breddekonsulenten. Intet 
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 AU. Intet. 

 

Pkt. 5: Eventuelt. 

Klavs Andreassen meddelte, at der er tale om at foretage online betaling af turnerings-

tilskud samt licens. Dette skal foregå samtidig med tilmelding til turneringerne. 

Anders Nielsen sender regninger for hold-SM til Anders Hebo. 

Anders Hebo nævnte, at nogle sammensatte hold havde deltagere, der ikke var med-

lemmer af SBKr. (Glumsø og Søborg). Bestyrelsen var enig om, at der er ikke skulle 

gøres noget nu, men at fælleshold ikke vil kunne have deltagere, der ikke er medlem-

mer i næste års holdturnering. 

Ulla Maltesen deltager i ungdomsklassifikationsmøde mellem DBF og DGI d. 25-11-

2009 i Nyborg. 

Repræsentantskabsmødet vil blive efter påske 2010 (DBF har årsmøde d. 29. maj 

2010). 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Mødet slut kl. 22.10     godkendt 


